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Schriftelijke vragen
ex artikel 40 van het Reglement van Orde gemeenteraad Twenterand, gericht aan het college of de 
burgemeester.

Fractie: PVV

Onderwerp: Antwoorden op vragen ex art. 40 van PVV op 20 juli 2019 over 
“Scholen en Punt”

Datum: 25 juli 2019

Beantwoording: schriftelijk

Vraag 1:
Bent u bereid de directies van de betreffende scholen erop te wijzen dat men
gezegend is met zo’n prachtig gebouw binnen de kern en dat dit voor veel andere
scholen niet een vanzelfsprekendheid is. En dat het dus niet meer dan normaal is om
daar waar mogelijk is, Het Punt financieel te steunen? Dat hier sprake is van een
morele verplichting!

Antwoord 1:
Nee. In zijn algemeenheid zijn wij blij als scholen “het Punt” weten te vinden en 
er gebruik maken van de mogelijkheden die “het Punt” heeft te bieden. Maar 
wij zien dat als een aangelegenheid tussen betreffende scholen en “het Punt”. 

Vraag 2:
Bent u bereid de directies van de betreffende scholen erop te wijzen dat het normaal
is om consumpties te nuttigen bij het (horeca-) bedrijf waar men te gast is en dat
deze bedrijven niet leven van lucht?

Antwoord 2:
Dit zien wij als een aangelegenheid tussen betreffende scholen en het (horeca-
) bedrijf waar afspraken mee worden gemaakt.

Vraag 3:
Wilt u de directies van deze scholen vragen of zij vinden dat Het Punt een 
belangrijke
rol vervuld in onze gemeenschap? En of zij van mening zijn dat Het Punt meet
blijven? En of de beslissing om de drankjes op hun eigen school te schenken niet
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indruist tegen hun opvatting?

Antwoord 3:
In zijn algemeenheid zijn wij blij als scholen “het Punt” weten te vinden en 
gebruik maken van de mogelijkheden die “het Punt” heeft te bieden. Maar wij 
zien dat als een aangelegenheid tussen betreffende scholen en “het Punt”. 

Vraag 4:
Wanneer een school plus minus 200 mensen tegelijkertijd herbergt, wordt dan
voldaan aan alle veiligheidseisen?

Antwoord 4:
Het voldoen aan veiligheidseisen is een verantwoordelijkheid  van de scholen.

Vraag 5:
Vindt u ook niet dat Het Punt in dit soort gevallen meer commercieel vernuft aan de
dag meet leggen? Er wordt veel gemeenschapsgeld in Het Punt gestopt. Mag je dan
niet verwachten dat men alle mogelijkheden benut om meer omzet te genereren?
Bijvoorbeeld door consumpties verplicht te stellen?

Antwoord 5:
Als gemeente zijn wij in voortdurend overleg met  “het Punt” over de 
rol/functie van “het Punt” in onze gemeente. Ook het komen tot een financieel 
gezonde exploitatie maakt deel uit van het overleg en wij komen bij de 
kadernota 2021 met voorstellen.  

Vraag 6:
Vindt u ook niet dat voordat besloten wordt om nog meer gemeenschapsgeld in Het
Punt te stoppen, het college en de raad zeker moeten weten dat het maximale is
gedaan om meer omzet te generen? Subsidie maakt lui wordt wel gezegd en het
verkopen van een arrangement zonder consumpties lijkt hiervan een voorbeeld te
zijn.

Antwoord 6:
Als gemeente zijn wij in voortdurend overleg met  “het Punt” over de 
rol/functie van “het Punt” in onze gemeente. Ook het komen tot een financieel 
gezonde exploitatie maakt deel uit van het overleg en wij komen bij de 
kadernota 2021 met voorstellen.  



Zaaknummer: 24219-2019
Documentnummer: 24219-2019:999000


